
Miskolc Megyei Jogú Város
Roma Nemzetiségi Önkormányzata

441.054-9/2017.

J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: Miskolc Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzatának 2017. június 27.
napján 13.00 órai kezdettel tartott rendkívüli testületi üléséről. 

Helyszín: Polgármesteri Hivatal Jogi és Igazgatási Főosztály Tárgyalója

Jelen vannak: Váradi  Gábor elnök,  Gulyás Ferenc elnökhelyettes,  Bozik János és Lakatos
Ernő testületi tagok

Miskolc Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatala részéről:  Dr. Hajdu-Harsányi Zoltán jogi
ügyintéző a jegyző képviseletében, Sipos Melinda önkormányzati ügyintéző

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint

Váradi Gábor elnök: Köszönti a megjelenteket, a sajtó képviselőit és a Hivatal munkatársait. 
Megállapítja, hogy a Testület 4 képviselője megjelent, a testületi ülés határozatképes, amelyet
megnyit. 
Megkérdezi, hogy van-e javaslat, észrevétel a napirenddel kapcsolatosan. 

Gulyás Ferenc: Annak kapcsán kért szót, mert Megyaszón az elmúlt hetek időjárási viszonyai
miatt  katasztrofális  helyzet  alakult  ki,  elsősorban a cigányok lakta területen.  Javaslata,  hogy
önkormányzatuk 50 ezer forintos támogatással járuljon hozzá a segítséghez. 

Váradi Gábor elnök: Javasolja, hogy a felvetést majd az „Egyebek” napirendi pont keretében
vitassák meg. 
Ismerteti  a  meghívó  szerinti  napirendi  pontokat.  Kéri,  hogy  szavazzanak  a  napirend
elfogadásáról.

A Testület 4 igen szavazattal elfogadta az ülés napirendjét.

Napirendi   pontok  :

1. Javaslat a 2017. nyári programsorozatokra és kapcsolódó döntések meghozatalára 
Előterjesztő: Elnök

2. Egyebek

Váradi Gábor elnök:  Kéri, hogy szavazzanak a jegyzőkönyvvezető, valamint a jegyzőkönyv-
hitelesítő  személyéről.  Jegyzőkönyvvezetőnek  Sipos  Melindát,  jegyzőkönyv-hitelesítőnek
Gulyás Ferencet javasolja.

A Testület  a jegyzőkönyvvezetőre tett  javaslatot  4  igen szavazattal
elfogadta és megbízza Sipos Melindát a jegyzőkönyv vezetésével.
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A  Testület  a  jegyzőkönyv  hitelesítőjére  tett  javaslatot  4  igen
szavazattal  elfogadta és megbízza  Gulyás Ferencet a jegyzőkönyv-
hitelesítői feladat ellátásával.

Váradi Gábor elnök: Röviden indokolni kívánja a rendkívüli ülés összehívását. Azért került rá
sor, mert a képviselőtársaival folytatott megbeszélések vonatkozásában sok olyan dolog vetődött
fel,  amely kapcsán szeretné,  ha határozat  születne. Egy-egy program pénzbeli  támogatást  is
igényel,  így mindenképp fontos, hogy döntés szülessen, a rendezvények a Képviselő-testület
együttes akaratával valósulhassanak meg. 

1. napirend: Javaslat  a  2017.  nyári  programsorozatokra  és  kapcsolódó  döntések
meghozatalára 

Váradi Gábor elnök: Az első programsorozat, amiről beszélni szeretne, a „Van közöd hozzá,
települési  hetek” már el  is indult  Lyukóban a „Lyukósi  hetek” névvel.  Egy kérdőív  kapcsán
beszélgetést  folytatnak  a  helyi  lakossággal,  és  megpróbálják  azt  a  több  évtizedes  elmaradt
konzultációt lefolytatni az emberekkel, amelyet az elmúlt években nem tettek meg. Megkérdezik
őket  azokról  a fejlesztésekről,  programokról,  amelyek a területükön zajlanak,  hogy tudnak-e
róluk, milyen kapcsolatuk van az ott lévőkkel, milyen programokat látnának szívesen. Ezen felül
vannak  olyan  fejlesztések,  amelyek  nem értek  el  a  lakossághoz.  Példaként  hozza fel  a  víz
kérdéskörét.  A mai napon történt beszélgetés alkalmával  is kiderült,  hogy komoly problémát
jelent, hogy milyen messziről kell hordaniuk az ivóvizet a lakóknak, de végső konklúziót akkor
szeretne vonni, amikor a kérdőív eredményei megszületnek. 
Javaslatot tesz arra, hogy 2017. június-október között az alábbi helyszíneken lefolytassák a „Van
közöd hozzá” települési hetek programsorozatot: Lyukóvölgy, Vasgyár, Tetemvár, Bábonyibérc
és  Muszkás  oldal  és  környéke,  valamint  arra,  hogy  a felmerülő  költségeket  a  2017.  évi
költségvetésből biztosítsák. 
Megkérdezi, hogy van-e kérdés, észrevétel. Megállapítja, hogy nincs, így kéri, hogy szavazzanak
a javaslat elfogadásáról.

A Testület  4  igen  szavazattal  elfogadta  a  javaslatot  és  az  alábbi
határozatot hozza:

Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Roma Nemzetiségi  Önkormányzata  Képviselő-testületének
RO-17/2017.(VI.27.) határozata:

Tárgy: „Van közöd hozzá” települési hetek programsorozat

1. Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Roma  Nemzetiségi  Önkormányzatának  Képviselő-testülete
2017.  június-október  időszakban  megszervezi  a  „Van  közöd  hozzá”  települési  hetek
programsorozatot  Miskolc  alábbi  területein:  Lyukóvölgy,  Vasgyár,  Tetemvár,  Bábonyibérc,
valamint a Muszkás oldal és környéke.

2.  A  Képviselő-testület  a  programsorozat  kapcsán  felmerülő  költségeket  a  2017.  évi
költségvetésből biztosítja. 

Felelős: Elnök
Végrehajtásért felelős: Gazdálkodási Főosztály
Határid ő: azonnal
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Váradi Gábor elnök: A sajtó képviselői részére ismertetni kívánja a részleteket.
Mindez  úgy  néz  ki  a  gyakorlatban,  hogy  18-20  fővel  kimennek  az  adott  területre,  amelyet
elkezdenek  bejárni.  Minden  helyen  letesznek  egy  sátrat,  ahol  a  lakosoknak  lehetősége  van
konzultálni,  beszélgetni  velük.  A kérdőív  kapcsán  beszélgetéseket  folytatnak  a  lakosokkal.
Elmondja, hogy Lyukó esetében is, ezt egy lakossági fórum előzte meg, ahol tájékoztatást adnak,
hogy a következő hetekben mit terveznek a területtel kapcsolatosan. Nem a kérdőív az elsődleges
cél,  hanem  az,  hogy  beszélgetéseket  folytassanak  az emberekkel,  hogy  érezzék,  azokat  a
problémákat, amikkel napi szinten küzdenek a területen. Az elhangzottakat önkormányzatuk meg
próbálja képviselni a következő hetekben, hónapokban. A kérdőív feldolgozása során felmerült
észrevételekkel,  segítési  lehetőségekkel  megkeresik  elsősorban  a  helyi  képviselőket,  illetve
azokat a szerveket – említi a polgármestert –, akik az adott terület fejlesztésében, az emberek
komfortérzetének a javításában tudnak segíteni. 

Répássy  Olívia: Elnök  Úr  említette,  hogy  már  elindult  a  program.  Kérdése,  hogy  milyen
tapasztalatok születtek eddig.

Váradi Gábor elnök: Tegnap indult a program, tehát egy napos tapasztalat van csak mögöttük.
Eddig 50-60 családdal találkoztak. Szeretettel fogadták őket, és fontosnak érezték többségében,
hogy beszéljenek arról, ami őket érinti, valamint a terület hiányosságairól. 

Répássy Olívia: A víz kérdése már szóba került, volt-e valami más?

Váradi Gábor elnök: Sok-sok dolog felmerült, amelyek közül megemlíti a közvilágítást, az utak
és buszmegállók állapotát. 
Megkérdezték a lakosokat a Közösségi Ház kapcsán is, hogy ott milyen szolgáltatásokat látnának
szívesen. A lakosok a sportolás több változatában gondolkodnának. 
A közlekedés tekintetében elmondja,  hogy a busz vonalán lévő  közlekedési  sávok nincsenek
kiépítve. Lyukóban rengetegen közlekednek gyalog, így sok az életveszélyes helyzet. 
Megjegyzi, sok olyan dolog van, ami a következő évek fejlesztésébe fontos, hogy bekerüljön a
települési önkormányzat tervezésénél. 
Azt szeretnék, ha ez a soron következő területeken is meg tudnák határozni, és ezeket tudnák a
települési önkormányzat részére segítségként odaadni, hogy milyen oldalon kellene elindítani a
fejlesztéseket. 
Következő,  amiről  beszélni,  dönteni szeretne a Kispályás Labdarúgó Kölyök-kupa, aminek a
szervezése elindult. A gyakorlatban ez azt jelenti, hogy nyolc települési részen, ahol többségében
laknak  roma  gyerekek,  ott  az  általános  iskolás,  felső  osztályos  tanulóknak  szervezik  a
bajnokságot. Minden héten egy fordulót szerveznek, más-más helyszínen. Legutóbb Lyukóban
voltak, holnap az Avason lesznek. A végén eljutnak, illetve elérnek egy másik nagy programhoz,
amikor  is  egy  országos  bajnokság  keretén  belül  is  szerveznek  egy  fordulót  a  gyerekeknek.
Céljuk,  hogy  a  nyár,  a  szabadidő  hasznos  eltöltését  minél  inkább  bele  tudják  integrálni  a
gyerekek életébe. Kollégái részéről folyamatos a visszajelzés, hogy a gyerekek mennyire várják a
soron  következő  fordulót,  nagyon  készülnek  a  megmérettetésre.  A sportpályák  tekintetében
nagyon  nehéz  helyzetben  vannak,  mert  Miskolcon  jelen  pillanatban  nagyon  kevés  olyan
sportpálya van, ahova díjmentesen be lehet menni. Keresik a lehetőségeket, hogy hova tudnák a
gyerekeket  elvinni,  hogy  kulturált  körülmények  között,  ellenőrzött  módon,  szállítással
egybekötve  tudják  őket  fociztatni.  Nem titkolt  vágyuk  az,  hogy a  programmal  az  MLSZ a
későbbiekben  foglalkozna.  Rendkívül  fontosnak  tartják,  hogy  az  általános  iskolás  gyerekek
részére  az  iskolán  kívüli  sportolási  lehetőség  is  biztosítva  legyen.  Ezt  a  Közös  Megoldás
Magyarországért  Mozgalommal  közösen szervezik,  akik a  díjazás egyik  elemét  biztosítják  a
gyerekek  részére.  Elmondja,  hogy a  szállítás  miatt  is,  folyamatosan merülnek  fel  költségek,
valamint élelmet, italokat is biztosítanak a gyerekeknek. Ezen felül a díjazás során is lesznek
kiadások.  Kéri,  hogy  szavazzanak  a  Kispályás  Labdarúgó  Kölyök-kupa  szervezésének  a
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folytatásáról 2017. június-október időszakban, valamint arról, hogy ennek a költségeit a 2017. évi
költségvetésből biztosítják. 

A Testület  4  igen  szavazattal  elfogadta  a  javaslatot  és  az  alábbi
határozatot hozza:

Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Roma Nemzetiségi  Önkormányzata  Képviselő-testületének
RO-18/2017.(VI.27.) határozata:

Tárgy: Kispályás Labdarúgó Kölyök-kupa

1. Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Roma  Nemzetiségi  Önkormányzatának  Képviselő-testülete
2017. június-október időszakban megszervezi a Kispályás Labdarúgó Kölyök-kupát.

2.  A Képviselő-testület  a  program  során  felmerülő  költségeket  a  2017.  évi  költségvetésből
biztosítja. 

Felelős: Elnök
Végrehajtásért felelős: Gazdálkodási Főosztály
Határid ő: azonnal

Váradi Gábor elnök: Országos Kispályás Labdarúgó Tolerancia Kupa indult a tavalyi évben 16
csapat részvételével a Miskolci Egyetemen. Nagyon fontosnak érzi, hogy nemcsak a gyerekeket,
hanem a felnőtteket is toleranciára ösztökélje. Hangsúlyozza a tolerancia jelentőségét. Elmondja,
hogy  a  rendezvényen  nemcsak  romák  vettek  részt,  voltak  csapatok  a  tűzoltóságtól  és  a
rendőrségtől  is.  Az  idei  helyszín  szervezés  alatt  van,  még nem jeleztek  vissza az  egyetemi
sportközpontból. Előreláthatólag 200-250 ezer forint körüli lesz a kiadásuk. Terveik szerint 2017.
július  22-én  kerül  megrendezésre  a  verseny.  Kéri,  hogy szavazzanak az  Országos  Kispályás
Labdarúgó  Tolerancia  Kupa  verseny  megszervezéséről,  valamint  arról,  hogy  a  felmerülő
költséget a 2017. évi költségvetésből biztosítják. 

A Testület  4  igen  szavazattal  elfogadta  a  javaslatot  és  az  alábbi
határozatot hozza:

Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Roma Nemzetiségi  Önkormányzata  Képviselő-testületének
RO-19/2017.(VI.27.) határozata:

Tárgy: Országos Kispályás Labdarúgó Tolerancia Kupa – 2017.

1. Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Roma  Nemzetiségi  Önkormányzatának  Képviselő-testülete
2017. július 22. napján megszervezi az Országos Kispályás Labdarúgó Tolerancia Kupát.

2.  A Képviselő-testület  a  program  során  felmerülő  költségeket  a  2017.  évi  költségvetésből
biztosítja. 

Felelős: Elnök
Végrehajtásért felelős: Gazdálkodási Főosztály
Határid ő: azonnal
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Váradi Gábor elnök: Másik programjuk, amiről szót kíván ejteni, az Esélynövelő Nyári Tábor.
Sajnálatos módon az idei évben a miskolci önkormányzattól egy forintot sem kaptak a nyári tábor
megszervezésére,  ezért  saját  erejüket  mozgósítják ennek  a  programnak a  lebonyolítására.  70
gyereket  szeretnének  a  nyár  folyamán  táboroztatni  2017.  július  17–21.  között  Hejcén.
Támogatást  kaptak Iványi  Gábortól,  aki a tábort  biztosítja számukra díjmentesen. Ez a tábor
önkormányzatuk  és  az  „Egy  Mindenkiért  Mindenki  Egyért”  a  Hátrányok  Ellen Országos
Egyesület közös szervezésében valósul meg. Javaslata, hogy önkormányzatuk 200 ezer forint
összegben támogassa a nyári tábor megvalósulását. 
Megkérdezi, hogy van-e észrevétel, javaslat?

Gulyás  Ferenc: A várossal  kapcsolatosan  kíván  észrevételt  tenni.  Elmondja,  hogy  Miskolc
Önkormányzata nem tőlük vette el azt az összeget, amivel nem támogatta a gyerekek üdültetését,
hanem a hátrányos helyzetű gyerekektől. Úgy véli, hogy a város szempontjából ez nem volt tiszta
dolog. 

Váradi Gábor elnök: A sajtó számára el kívánja mondani, hogy a tavalyi évben 132 gyermeket
tudtak táboroztatni, az idei évben – támogatások hiányában – ez jelentősen lecsökkent.
Kéri,  hogy  szavazzanak  a  tábor  2017.  évi  megszervezéséről,  és  a  200  ezer  forintos  anyagi
hozzájárulásról a 2017. évi költségvetésük terhére. 

A Testület  4  igen  szavazattal  elfogadta  a  javaslatot  és  az  alábbi
határozatot hozza:

Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Roma Nemzetiségi  Önkormányzata  Képviselő-testületének
RO-20/2017.(VI.27.) határozata:

Tárgy: Esélynövelő Nyári Tábor – 2017.

1. Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Roma  Nemzetiségi  Önkormányzatának  Képviselő-testülete
2017. július 17–21. között  az „Egy Mindenkiért Mindenki Egyért” a Hátrányok Ellen Országos
Egyesülettel közösen Esélynövelő Nyári Tábort szervez Hejcén.

2. A Képviselő-testület a programra 200.000,-  /azaz kétszázezer/  forintot biztosít  a 2017. évi
költségvetésből. 

Felelős: Elnök
Végrehajtásért felelős: Gazdálkodási Főosztály
Határid ő: azonnal

Váradi Gábor elnök: A máriapócsi zarándoklatra lassan 10 éve, hogy buszokat szerveznek, volt,
hogy 300 embert vittek Miskolcról  a rendezvényre.  Javaslatot  szeretne arra tenni, hogy idén
legalább  3  busznak  az  indítását  tervezzék  be  2017.  szeptember  10–17.  közötti  időszakban.
Elmondja, már most vannak jelentkezők és szeretnének lehetőséget teremteni a jelentkezésre.
Kéri, szavazzanak arról, hogy buszokat szerveznek a máriapócsi zarándoklatra 2017. szeptember
10–17. között és ennek a felmerülő költségeit a 2017. évi költségvetésből biztosítják. 

A Testület  4  igen  szavazattal  elfogadta  a  javaslatot  és  az  alábbi
határozatot hozza:
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Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Roma Nemzetiségi  Önkormányzata  Képviselő-testületének
RO-21/2017.(VI.27.) határozata:

Tárgy: Máriapócsi zarándoklat – 2017.

1. Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Roma  Nemzetiségi  Önkormányzatának  Képviselő-testülete
2017. szeptember 10–17. közötti időszakban Máriapócsra buszos zarándoklatot szervez.

2. A Képviselő-testület  a program során felmerülő  költségeket  a 2017.  évi  költségvetéséből
biztosítja.

Felelős: Elnök
Végrehajtásért felelős: Gazdálkodási Főosztály
Határid ő: azonnal

Váradi Gábor elnök: A nyári programsorozataik hosszú programidőszakot ölelnek fel, tehát lesz
dolguk bőven a nyár folyamán. 
Javaslata,  hogy a 2017. augusztus 2-ai,  a roma holokausztról történő  megemlékezés kapcsán
hozzanak egy döntést. Szeretnének egy emléktáblát készíttetni, amelyet irodájuk falán kívánnak
elhelyezni. Kéri,  hogy szavazzanak a javaslat elfogadásáról, valamint arról,  hogy a felmerülő

költségeket a 2017. évi költségvetésből biztosítják. 

A Testület  4  igen  szavazattal  elfogadta  a  javaslatot  és  az  alábbi
határozatot hozza:

Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Roma Nemzetiségi  Önkormányzata  Képviselő-testületének
RO-22/2017.(VI.27.) határozata:

Tárgy: Emléktábla készíttetése – Roma holokauszt áldozatairól megemlékezés

1. Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Roma  Nemzetiségi  Önkormányzatának  Képviselő-testülete
2017. augusztus 2. napján a Roma holokauszt áldozatai előtt kívánja tiszteletét leróni.
Az emléktábla a Miskolc, Baross utca 13–15. szám alatti irodahelyiség falán kerül kihelyezésre.

2. A Képviselő-testület a felmerülő költségeket a 2017. évi költségvetéséből biztosítja.

Felelős: Elnök
Végrehajtásért felelős: Gazdálkodási Főosztály
Határid ő: 2017. augusztus 2.
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2. napirend: Egyebek

Váradi Gábor elnök: A nyári programok tekintetében – amiért összehívásra került a rendkívüli
ülés – már hoztak döntést.  Elmondja,  hogy mindezzel nagyon sok munkát adtak maguknak,
mellyel hozzájárulnak a város hírnevének az öregbítéséhez. A programok, amelyeket szerveznek,
közös megoldások alappillérei kell, hogy legyenek a következő években. 

Gulyás Ferenc: Javaslatot kíván megfogalmazni a Testület részére Megyaszóval kapcsolatosan.
Tudva levő, hogy az elmúlt időszakban az időjárási viszonyok olyan katasztrófát alakítottak ki a
településen, ahol 20 családnál is több veszítette el a lakását. Ennek apropójából kéri a Testületet,
hogy támogassák 50 ezer forinttal az ottani károsultak lakhatását. Amennyiben ehhez nem járul
hozzá  a  Testület,  akkor  hozzanak  létre  egy  alapot,  ami  kapcsán  megkérik  a  többi  roma
nemzetiségi önkormányzatot, hogy járuljanak hozzá ehhez az alaphoz. 

Váradi Gábor elnök: Észrevétele a javaslattal kapcsolatban, hogy nem tartja jónak az egyéni
kezdeményezéseket az anyagi  támogatások kapcsán, mert problémák sok helyen előfordulnak
sajnos, és amennyiben valahova nem adnak az megkülönböztetés lenne. A humanitárius alap
létrehozását nem tartja rossznak, de lehet, ezt megyei szinten kellene, amely kapcsán nemcsak a
megyaszóiakat tudnák támogatni. Nemcsak Megyaszón vannak viszontagságok, hanem például
Lyukóvölgyben  is,  és  joggal  tehetik  fel  a  kérdést,  hogy  ők  miért  nem  kapnak  semmilyen
támogatást tőlük.

Sipos Melinda: Felhívja  a Képviselő-testület  figyelmét,  hogy mindenek előtt  érdemes lenne
tájékozódni  a lehetőségekről,  hogy mint  nemzetiségi  önkormányzat  milyen  jogi  lehetőségeik
vannak, merülnek-e esetleg fel korlátok akár pénzügyi, akár jogi tekintetben.

Váradi  Gábor  elnök: Úgy  véli,  önkormányzatuk  kezdeményezhet  egy  saját  alapítvány
létrehozását, amely ilyen esetben a rászorulók megsegítését hivatott végezni.

Sipos  Melinda: Továbbra  is  kéri,  hogy  a  Hivatal  illetékes  osztályainál  tájékozódjanak  a
lehetőségeket  illetően,  hogy ne legyen  belőle  probléma.  Amennyiben  mindenképpen döntést
szeretnének  hozni  az  alap  létrehozásáról,  javasolja,  hogy  egyelőre  egy  szándéknyilatkozat
formájában tegyék ezt meg.

Váradi Gábor elnök: Megyaszó esetében azt tudná javasolni, hogy menjenek ki a területre 8-15
fővel,  és  a  felújítási  munkálatokban  segédkezzenek.  Lehet  a  pénzadomány  nem  lenne  a
legszerencsésebb. 

Sipos Melinda: A humán segítés kapcsán a döntésnek nem látja akadályát, amennyiben azonban
a költségvetésüket érintően döntenek, arról érdemes informálódni, hogy más település segítése,
támogatása kapcsán milyen lehetőségeik vannak, mit enged a jogszabály.

Váradi  Gábor  elnök: A  téma  vonatkozásában  elmondja,  nagyon  fontos  számára,  hogy
beszéljenek róla.  A híradásokban is látható volt,  hogy több száz ház rongálódott  meg.  Több
segítségre való felhívást is látott az elmúlt időszakban és már akkor is felvetődött benne, hogy
menjenek ki a területre és ott, a helyszínen segítsék a károk helyrehozását. 

Gulyás Ferenc: Az anyagi támogatásra tett  javaslata nem az összeg odaadására vonatkozott,
hanem annak élelmiszer vásárlásra történő felhasználásra gondolt. 

Váradi Gábor elnök: Elnök-helyettes úr javaslatot tett, melyről kéri, hogy szavazzanak. 
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A Testület  2  igen  és  2  tartózkodó  szavazattal  nem  fogadta  el  a
javaslatot.

Lakatos  Ernő: Az  előbb  elhangzottakhoz  annyit  kíván  hozzátenni,  hogy  50 ezer  forintból
Lyukóban  egy  közkút  létrehozását  is  meg  tudnák  valósítani.  Vidék  felé  inkább  a  kétkezi
munkával való segítést támogatja, mert úgy véli, rengeteg rászoruló terület van az országban,
nem lenne célszerű egyet így kiemelni. Ahogy a Hivatal munkatársa is említette, nem valószínű,
hogy ezt a költségvetésükből egyáltalán tudják biztosítani. Megjegyzi, egyetért Elnök-helyettes
úrral, sajnálja és együttérez a károsultakkal, de nem tudnak mindenkin segíteni. 

Váradi  Gábor elnök: Javasolja,  hogy önkormányzatuk támogassa azt,  hogy szükség szerint
Megyaszón  a  felújítási  munkálatokban  kollégáikkal  együtt  részt  kívánnak  venni.  Mindezt
egyeztetett módon a település vezetőivel 

A Testület  4  igen  szavazattal  elfogadta  a  javaslatot  és  az  alábbi
határozatot hozza:

Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Roma Nemzetiségi  Önkormányzata  Képviselő-testületének
RO-23/2017.(VI.27.) határozata:

Tárgy: Megyaszói felújítási munkálatok segítése

Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Roma  Nemzetiségi  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a
megyaszói  időjárási  katasztrófa kapcsán okozott károk helyrehozatalában részt  kíván venni a
Megyaszói Önkormányzattal előzetesen egyeztetett időpontban és formában.

Felelős: Elnök
Határid ő: azonnal

Gulyás  Ferenc: Az  elhangzottakhoz  kívánja  hozzáfűzni,  hogy  ha  Miskolcon  számítanak  a
cigányok, akkor számítsanak Megyaszón is és az ország bármely területén. 

Váradi  Gábor elnök: Kiegészítésként  elmondja,  hogy a  hozzájuk  érkező  adományokból  át
tudnak természetesen csoportosítani Megyaszóra, tehát nem okoz gondot, hogy némi élelmiszert
biztosítsanak az ottaniaknak. 
Az elmúlt napokban érdekes volt számára, és nagyon komoly gondot okoz számukra az olyan
hibák elhárítása, mint például a lyukósi buszmegálló, ami legalább 100 ezer forintos tétel lenne,
de az illetékesek több éve csak ülnek rajta. Inkább erre a célra kellene elkülöníteniük bizonyos
összeget,  hogyha egy ilyen helyzeten segíteni,  javítani  lehet,  akkor legyen egy alap,  amihez
hozzá lehet nyúlni és ezekbe a fejlesztésekbe valamilyen szinten be tudnak kapcsolódni akár az
ottani lakók bevonásával.

Sipos Melinda: Felhívja Elnök Úr figyelmét, hogy a Roma Nemzetiségi Önkormányzat részére
nyújtott  támogatás, mint például a települési önkormányzat által  adott  működési támogatás  a
roma  önkormányzat  működését  hivatott  finanszírozni.  A más  forrásból  érkező  támogatások
felhasználásáról  nem  tud  pontosan  nyilatkozni,  de  javarészt  működési  tevékenységet  lehet
belőlük finanszírozni. Tehát ez esetben is pénzügyi és jogi részről is meg kellene vizsgálni az
önkormányzat lehetőségeit.
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Váradi Gábor elnök: Köszöni a tájékoztatást, akkor ebbe a témába nem mélyül bele, kitalálják a
továbbiakban a megoldási lehetőségeket, esetleg a korrekció során átcsoportosítják, korrigálják a
költségvetésüket és úgy tudnak segítséget nyújtani. 
Megkérdezi, hogy kíván-e valaki még hozzászólni. Megállapítja, hogy nincs több hozzászólás.
Képviselőtársait, munkatársait várja vissza Lyukóba, ahova szívesen meghívja a sajtó képviselőit,
akár a holnapi avasi focibajnokságra is.
Még egyszer megköszöni mindenki munkáját, kellemes nyári szünetet, jó pihenést kíván.
Az ülést 13 óra 40 perckor bezárja. 

K. m. f.

Gulyás Ferenc Váradi Gábor
jegyzőkönyv- hitelesítő elnök 

Sipos Melinda Dr. Hajdu-Harsányi Zoltán
jegyzőkönyvvezető jogi ügyintéző

A jegyzőkönyv törvényességi véleményezésre bemutatva:

Dr. Alakszai Zoltán
jegyző
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